
LR 61 / Novoletna poslanica župana Občine Škofja Loka 239

Miha Ješe

Novoletna poslanica 
župana Občine Škofja Loka

Izteka	se	leto,	ki	je	bilo	zelo	težko	in	neugodno,	pa	vseeno	zelo	uspešno,	saj	
toliko	novih	investicij	v	Loki	še	nismo	imeli.	

Narava	 je	 kar	 trikrat	 pokazala	 svojo	 moč.	 Februarski	 žled	 je	 prizadel	 le	
Hrastnico,	 Bodoveljsko	 grapo	 in	 Sopotnico,	 avgustovske	 poplave	 so	 prizadele	
Hrastnico,	oktobrske	katastrofalne	poplave	pa	so	povzročile	uničujoče	razdejanje	
na	 vseh	 desnih	 pritokih	 Poljanske	 Sore	 in	 Sore,	 uničile	 ceste	 in	 objekte	 v	
Karničnikovi	grapi,	Sovpatu,	Bodoveljski	grapi,	najbolj	pa	ponovno	v	Hrastnici,	
poplavile	Puštal,	Studenec,	Sorško	cesto	in	Demšarjevo	cesto.	Dobri	organizira-
nosti,	pozitivni	naravnanosti	in	dobri	koordinaciji	intervencije	se	lahko	zahvali-
mo,	da	ni	bilo	človeških	žrtev	in	ne	prevelike	materialne	škode.	Ob	tej	priložnosti	
se	moram	posebej	zahvaliti	štabu	civilne	zaščite	z	Nikolajem	Kržišnikom	na	čelu	
in	 vsem	 požrtvovalnim	 gasilcem	 pod	 vodstvom	 občinskega	 poveljnika	 Andreja	
Štremflja.		

Oktobrske	katastrofalne	poplave	v	Hrastnici. (foto: Marjan Cerar)
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V	vsaki	slabi	 izkušnji	 skušamo	najti	nekaj	pozitivnega	 in	dobra	stvar	naših	
letošnjih	nesreč	je	ta,	da	se	je	državna	oblast	zganila	in	po	več	desetletjih	opušča-
nja	urejanja	vodotokov	začela	s	protipoplavnimi	preventivnimi	ukrepi	na	naših	
hudourniških	potokih.	Hidrološke	študije	so	v	glavnem	narejene,	v	Hrastnici	so	
prva	dela	stekla,	na	ostalih	potokih	bodo	v	naslednjem	letu.	Na	naši	občini	nismo	
čakali	na	poplave	in	smo	v	letu	2013	že	izdelali	poplavne	študije	celotne	občine,	
v	 letošnjem	 letu	 so	 bile	 predstavljene	 izvedbene	 rešitve	 protipoplavne	 zaščite	
najbolj	 ogroženih	 območij,	 v	 pripravi	 je	 izdelava	 gradbenega	 projekta	 zaščite	
Puštala,	naslednje	 leto	pa	sledi	 izdelava	izvedbene	rešitve	zaščite	objektov	med	
Hudičevo	brvjo	in	sotočjem	na	Poljanski	Sori	in	Stare	Loke	ter	izgradnja	prve	faze	
zaščite	Puštala.		

Kljub	praktično	celoletnemu	deževju	 je	 skoraj	nemoteno	potekala	gradnja	
na	 naših	 največjih	 investicijah.	 Največja	 državna	 investicija	 na	 državnih	 cestah,	
izgradnja	južne	loške	obvoznice	v	Poljansko	dolino,	je	ponovno	stekla,	prva	etapa	
do	Suhe	je	bila	dana	v	promet,	na	tretji	etapi	med	Puštalom	in	Zmincem	je	zgrajen	
nov	viadukt	in	položen	grob	asfalt,	zabetoniran	je	obok	do	polovice	tunela.	Do	
junija	naslednjega	leta	pričakujemo	končanje	gradbenih	del,	v	avgustu	pa	veliko	
slavje	ob	odprtju	naše	najpomembnejše	razbremenilne	ceste,	ki	bo	dala	razvojni	
zagon	staremu	mestnemu	jedru.				

Izvajalci	del	so	se	izjemno	izkazali	tudi	pri	gradnji	komunalne	infrastrukture.	
Kanalizacijsko	 primarno	 omrežje,	 z	 večinskim	 deležem	 nepovratnih	 sredstev	 v	
okviru	medobčinskega	projekta	Ureditev	porečja	Sor,	 je	praktično	zgrajeno,	obe	
čistilni	napravi	pa	poskusno	obratujeta.	Z	večinskim	delom	nepovratnih	sredstev	
je	zgrajen	glavni	vodovod	med	Trato,	Godešičem	in	Retečami	ter	s	tem	omogočena	
novogradnja	 v	 teh	 dveh	 krajevnih	 skupnostih.	 Zgrajena	 je	 polovica	 osnovnega	
napajalnega	 vodovoda	 med	 Visokim	 in	 Škofjo	 Loko	 in	 večji	 del	 primarnih		

Poplave	v	Hrastnici.	(foto: Marjan Cerar)
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vodovodov	 v	 drugih	 delih	 Škofje	
Loke.	Primarnim	vodom	je	sledila	še	
izgradnja	 sekundarnih	 napeljav,	 za	
katere	smo	nepovratna	sredstva	delo-
ma	pridobili	iz	strukturnih	skladov.				

Med	 njimi	 je	 bilo	 na	 podlagi	
lanskoletnega	 natečaja	 za	 ureditev	
starega	 mestnega	 jedra	 dokončano	
samo	območje	Cankarjevega	trga	in	
Blaževe	 ulice.	 Proti	 koncu	 gredo	
dela	v	Stari	Loki	in	bližnjih	vaseh.	Na	
območju	 Godešiča	 in	 Reteč	 smo	 z	
deli	 začeli	 letos	 jeseni,	 dokončana	
bodo	do	jeseni	naslednjega	leta.	Prav	tako	v	Puštalu,	kjer	bo	glavna	cesta	skozi	vas	
urejena	 naslednjo	 pomlad,	 proti	 Hrastnici	 bodo	 stroji	 zabrneli	 poleti,	 med	
Puštalskim	gradom	in	Hosto	pa	bo	naslednje	leto	narejena	komunalna	infrastruk-
tura,	cesta	pa	dokončana	v	letu	2016.	Gradnja	je	bila	predvsem	zaradi	celoletnega	
deževja	zelo	zahtevna,	vendar	gre	izvajalcem	zahvala,	da	so	uspeli	slediti	pogod-
benim	rokom.	Na	nekaterih	območjih	je	bila	organizacijsko	zelo	zahtevna,	saj	je	
bilo	zaradi	več	virov	nepovratnih	sredstev	za	posamezno	infrastrukturo	potreb-
no	 izvesti	za	vsak	del	poseben	 javni	razpis,	 tako	da	smo	na	primer	v	Stari	Loki	
imeli	kar	štiri	različne	izvajalce	občinske	javne	infrastrukture	in	dodatno	še	pola-
galca	električne	napeljave	 ter	optičnega	kabla.	Samo	na	Cankarjevem	trgu	smo	
imeli	le	en	razpis	in	je	bil	en	sam	izvajalec	s	podizvajalcem,	ki	je	lahko	istočasno	
polagal	vse	inštalacije.	Ta	investicija	je	bila	zato	lahko	zgledno	vodena,	izvedena	v	
dogovorjenih	rokih	in	pod	pogodbeno	vrednostjo.	

Prebivalcem	 se	 ob	 tej	 priložnosti	 zahvaljujem	 za	 strpnost	 in	 potrpljenje,	
vedeti	pa	moramo,	da	je	infrastruktura	dobro	zgrajena	in	bo	služila	vsaj	še	trem	
generacijam	naših	zanamcev.				

V	 letošnjem	 letu	 smo	 imeli	 še	 nekaj	 zelo	 pomembnih	 gradbenih	 posegov.	
Poudariti	je	treba	začetek	gradnje	južne	dovozne	ceste	v	industrijsko	cono,	ki	bi	
morala	biti	zgrajena	že	leta	2009,	in	glavni	del	energetskih	sanacij	občinskih	vrt-
cev	 in	 šol.	 Vrtec	 Najdihojca	 je	 bil	 prenovljen	 lani,	 letos	 mu	 je	 sledil	 vrtec	
Pedenjped	ter	podružnične	šole	v	Retečah,	pri	Svetem	Lenartu	in	na	Bukovščici,	
naslednje	leto	pa	bo	izvedena	še	sanacija	v	Osnovni	šoli	Cvetka	Golarja	na	Trati	in	
dokončana	na	Osnovni	šoli	Ivana	Groharja	v	Podlubniku.

Vseskozi	izpopolnjujemo	tudi	javni	prevoz,	ki	ima	vse	več	zadovoljnih	potni-
kov.	Dobili	smo	prve	nagrajence	za	uspešno	zmanjševanje	porabe	energije	v	jav-
nih	objektih,	ki	imajo	večinoma	narejene	tudi	energetske	preglede.

Predvsem	pa	ne	moremo	mimo	dogajanj	na	športnem,	kulturnem	in	turistič-
nem	področju.	Loka	je	vse	bolj	prepoznaven	cilj	rekreativcev,	ljubiteljev	kulture	
in	urejenega	starega	mesta.	Vse	več	je	turistov,	zelo	pa	skeli	dejstvo,	da	kljub	šte-

Ob	predrtju	predora	na	poljanski	obvoznici.	

(foto: Marjan Cerar)
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vilnim	povabilom	še	nismo	našli	investitorja	v	hotel;	to	nas	čaka	v	naslednjem	letu	
in	razbremenjeno	staro	mestno	jedro	nam	bo	pri	tem	pomagalo.	

Škofja	Loka	je	mesto	prostovoljcev.	Imamo	več	kot	170	društev	in	organizacij,	
ki	vsako	na	svojem	področju	skrbi	za	dobrobit	svojih	članov	in	skupnosti.	Vsem	se	
zahvaljujem	za	požrtvovalnost,	še	posebej	pa	tistim,	ki	skrbijo	predvsem	za	druge:	
vsem	osmim	gasilskim	društvom,	Rdečemu	križu	in	organizacijam	Karitas.

Pred	nami	pa	je	najpomembnejša	prireditev,	ki	končno	združuje	pozitivno	
energijo	vseh	udeležencev	in	občanov,	saj	so	priprave	na	Škofjeloški	pasijon	2015	
v	polnem	teku.	Pokažimo	sebi	in	svetu,	kaj	zmoremo	narediti	s	skupnimi	močmi	
prebivalci	naše	in	sosednjih	občin.	Naj	nam	pozitivni	duh	pasijona	da	moči,	da	
bomo	tudi	v	gospodarsko	težkih	časih	dali	našim	občanom	največ	kar	lahko.

Ob	tem	se	moramo	zavedati,	da	javna	poraba	sloni	na	gospodarstvu,	na	doda-
ni	 vrednosti,	 ki	 zagotavlja	 prebivalcem	 stabilne	 plače	 in	 socialno	 varnost.	
Gospodarskim	subjektom	moramo	zagotoviti	še	boljše	pogoje	poslovanja	in	jim	
omogočiti	razvoj.	

Ponosen	sem,	da	sem	župan	Škofje	Loke.	Hvala	vsem	za	ponovno	zaupanje,	s	
podžupanoma	in	občinsko	upravo	se	bomo	potrudili,	da	bo	po	novih	štirih	letih	
Loka	 še	 bolj	 prijazna,	 bolj	 prepoznavna	 in	 se	 bomo	 v	 njej	 še	 bolje	 počutili.	
Sodelujmo	v	okviru	naše	občine	in	s	sosednjimi	občinami.	Vsak	naj	prispeva	po	
svojih	močeh	in	sposobnostih	pa	bomo	vsi	bolj	zadovoljni.

Vsem	želim	vesele	in	mirne	božične	praznike	ter	zdravo,	srečno,	zadovoljno	
novo	leto	2015,	polno	sodelovanja	in	dobronamernega	vzdušja.	Naj	nas	vanj	pri-
pelje	Mestni	pihalni	orkester	Škofja	Loka.

Škofja	Loka,	25.	12.	2014

Otvoritev	prenovljenega	Cankarjevega	trga.	(foto: Marjan Cerar)


